

## 《单词百科:guidebook是什么意思?guidebook怎么发音?guidebook的解释和用法》

英语单词guidebook是什么意思?guidebook怎么读?guidebook怎么发音?简答网为您整理了guidebook的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### guidebook怎么读

guidebook的读音:[ ' ga ɪ db ʊ k]

### guidebook的意思

1、n.旅行指南;

### guidebook的近义词

1、compendium n.摘要, 纲要;

- 2、 **guide** n.指南;导游;准则;指导的事物;
- 3、 **handbook** n.手册;指南;
- 4、 **manual** adj.用手的;手工的;体力的;手动的;
- 5、 **travel guide** 导游;

## guidebook的双语例句

1、 Operate guidebook: The keyboard control, the blank space key blast-off hammer son , the CTRL shoots shell.

操作指南: 键盘控制, 空格键发射锤子, ctrl发射炮弹.

2、 This practical guidebook teaches you about relaxation, coping skills, and time management.

这本实用的旅行指南教给你放松的方法、处理问题的技巧以及如何安排时间。

3、 Operate guidebook: The direction key control, the F key shoot.

操作指南: 方向键控制, F键发射.

4、 Operate guidebook: The direction key run about, the blank space key jump up.

操作指南: 方向键行走, 空格键跳跃。

5、 Operate guidebook: The direction key control, think the way eats to the beverage.

操作指南: 方向键控制, 想办法吃到饮料.

6、 Operate guidebook: The mouse control, the left key clicks to absorb blood bat gunning.

操作指南: 鼠标控制, 左键点击吸血蝙蝠射击.

7、 Operate guidebook: The mouse operation, hair style and clothes click to replace directly.

操作指南: 鼠标操作, 发型和衣服直接点击更换.

8、 Operate guidebook: The mouse operate.

操作指南: 鼠标操作.

9、The guidebook to the museum is written in three languages English, German and Japanese.

这家博物馆的导游词是用英语、德语和日语3种语言写的.

10、Operate guidebook: Mouse left key operation, the white milk person will do a different dance after pass!

操作指南: 鼠标左键操作, 过关后白色奶人会跳不同的舞哦!

11、Operate guidebook: The mouse control, the left key hair play.

操作指南: 鼠标控制, 左键发弹.

12、After checking in and going to the bank, Evan discusses the guidebook with Kathy.

登记住宿和去银行后, 艾凡和凯西讨论观光指南.

13、Peter and Xiao Yun are looking at a guidebook of Mi Yun.

彼得和小云在看密云旅游指南.

14、Operate guidebook: The mouse drags along to move a different cosmetics to little MM TU 2 SHANG 3.

操作指南: 鼠标拖动给小mm涂上不同的化妆品.

15、The guidebook says to turn left.

旅游指南上说向左转.

16、Right. This guidebook should help us find places more easily.

没错. 这本观光指南应该会帮助我们更容易找到我们想去的地方.

17、Operate guidebook: The mouse picks green olives, squeezing an olive oil, see who squeeze much!

操作指南: 鼠标采摘青橄榄, 榨出橄榄油, 看谁榨得多!

18、I bet you picked the first restaurant you found in the guidebook.

我猜想这是你在[旅游指南]小册子中找出来的第一家餐馆.

以上是简答网为您整理的guidebook怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于gu

idebook的用法、g

uidebook的释义、guidebook的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/guidebook>

